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سه گل برای تبدیل مطهری به سولشر!
به  این  از  ارسلان مطهری 
بعد به جز آقای گیتاریســت 
یک لقــب جدید هــم پیدا 
کرده اســت. به گزارش گروه 
ورزشی مردم سالاری، مهاجم 
اســتقلال را می توان تعویض 
طلایــی مربیــان اســتقلال 
دانســت چرا که او آمار قابل 
توجهی به عنوان بازیکن تعویضی دارد. طبق آمار متریکا، ارســلان مطهری در 
این فصل هیچوقت به عنوان یک بازیکن فیکس موفق به گلزنی نشــده و هر دو 
گل او مربوط به زمانی است که به عنوان بازیکن تعویضی وارد میدان شده است. 
ارســلان در بازی هفته سوم، از دقیقه 46 به جای روزبه چشمی وارد میدان شد 
و در دقیقه 54 تک گل بازی را به ثمر رســاند. وی در بازی قبل هم دقیقه 63 
جانشــین سبحان خاقانی شد و در دقیقه 85 گل سوم تیمش را زد. ارسلان در 
رقابتهای لیگ بیست و یکم، جلوی هوادار و ذوب آهن در ترکیب اصلی استقلال 
حضور داشــته و نتوانسته گل بزند. گیتاریست استقلال با 13 گل زده به عنوان 
بازیکن تعویضی، دومین تعویض طلایی تاریخ لیگ برتر محسوب می شود و باید 
3 گل دیگر بزند تا به رکورد ایمان حیدری برسد. این بازیکن که سابقه بازی در 
ذوب آهن، پیکان)2 مقطع(، راه آهن و شــاهین بوشهر را دارد، با 16 گل زده به 
عنوان بازیکن تعویضی، از این حیث رکورددار است. توضیح: فوتبالدوستان حتما 
در جریان هستند که اوله گونر سولشر در دوران بازی برای منچستریونایتد، حکم 

تعویض طلایی سرالکس فرگوسن را داشت.

اعتراف جواد محمدی بازیکن هوادار:
با دستم به پرسپولیس، گل مارادونایی زدم!

بازیکن تیم هــوادار تهران 
گفت: دیدم تــوپ در حال رد 
شدن است و من نزدیک هستم 
آن را با دســت زدم به گزارش 
گروه ورزشــی مردم سالاری، 
از تساوی  جواد محمدی پس 
دو تیم هوادار و پرســپولیس 
در پاســخ به این سؤال که آیا 
با دست گلزنی کرده است، گفت:  بله، با دست زدم. دیدم توپ رد می شود و نزدیک 
هســتم با دست زدم و کســی متوجه نشــد. وی در مورد اینکه آیا قبول دارد که 
ایــن گل مارادونایــی بود با خنده گفت: بله! با دســتم گل مارادونایی زدم. او پس 

از صحبت هایش خیلی زود و به سرعت میکسدزون ورزشگاه آزادی را ترک کرد!

هت تریک استقلال مجیدی در ثبت نتیجه 3-0
پیروزی  اســتقلال مقابل 
پیکان ســومین 0-3 آبی ها با 
بوده  مجیدی  فرهــاد  هدایت 
است. به گزارش گروه ورزشی 
مردم سالاری، اولین برد 3-0 
استقلال با سرمربیگری فرهاد 
مجیدی به اولین بازی این تیم 
برمی گردد.  او  هدایــت  تحت 
مجیدی که در آن مقطع جانشین آندره آ استراماچونی شده بود، کارش در استقلال 
را از مرحله پلی اف فصل 2020  لیگ قهرمانان آســیا شروع کرد که تیم او با دبل 
شیخ دیاباته و گل وریا غفوری، حریفش را 3 گله کرد. دومین برد 0-3 استقلال با 
مجیدی به رقابتهای فصل گذشــته لیگ قهرمانان آسیا برمی گردد و آبی ها که در 
بازی اولشان با نتیجه 2-5، الاهلی عربستان را شکست داده بودند، در بازی دومشان، 
ســه گل به الشــرطه عراق زدند و محمد نادری، فرشید اسماعیلی و شیخ دیاباته 
گلزنان تیم مجیدی در آن بازی بودند. به این نکته هم اشــاره کنیم که استقلال با 
فرهاد مجیدی توانسته بالای 3 گل هم به حریفانش بزند اما سوژه این گزارش فقط 

بازیهایی بوده که با نتیجه 0-3 به سود تیم فرهاد مجیدی به پایان رسیده است.

سبقت عالیشاه از کاظمیان؛ آقای پاس گل پرسپولیس
پــاس گل امید عالیشــاه 
پرســپولیس  دیروز  بازی  در 
و هــوادار او را صاحــب یک 
پرســپولیس  در  ویژه  رکورد 
کرد. به گزارش گروه ورزشی 
مردم سالاری، در شرایطی که 
گل محمدی  یحیی  شاگردان 
تا دقیقه 91 با نتیجه 1-2 از 
مهمانشــان عقب بودند، سیامک نعمتی روی سانتر امید عالیشاه توانست دروازه 
مهرداد بشاگردی را باز کند. این اتفاق باعث شد تا امید عالیشاه با 25 پاس گل، به 
تنهایی و بالاتر از جواد کاظمیان، تبدیل به بهترین گلساز پرسپولیس در لیگ برتر 
شود. عالیشاه که در بازی هفته اول لیگ مقابل فولاد توانسته بود با ارسال کرنر 
برای رضا اسدی، بیست و چهارمین پاس گلش در لیگ برتر با پیراهن پرسپولیس 
را ثبت کند، دیروز با یک ضربه کرنر دیگر، از جواد کاظمیان سبقت گرفت منتهی 
طبق او یک رقیب بســیار جدی دارد و وحید امیری موفق شده 24 پاس گل به 
همبازیانش در پرسپولیس بدهد. عالیشاه به خاطر یک آمار دیگر هم مورد توجه 
سایت متریکا قرار گرفت. کاپیتان پرسپولیس در بازی مقابل هوادار موفق شد 7 
پاس کلیدی به همبازیانش دهد تا رکورددار بیشترین پاس کلیدی در یک بازی 
از لیگ بیست و یکم شود. او با با 7 پاس کلیدی، یک پاس گل و گرفتن 5 خطا، 

با نمره متریکا 8.35 بهترین بازیکن زمین شد.

پیگیری بازی های لیگ برتر فوتبال با برگزاری ۴ دیدار

روز خوب کرمانی ها ،گل گهر به صدر بازگشت
گل گهر با برتری مقابل پدیده مشهد جایگاه خود در صدر را از سپاهان پس 
گرفــت.  در ادامه هفته نهم لیگ برتر فوتبال چهار دیدار از ســاعت 15:00 در 
مسجدســلیمان، رفسنجان، مشهد و اراک برگزار شــد که نتایج این دیدارها به 

شرح زیر است:
شهرخودرو مشهد یک – گل گهر ۲

شــاگردان امیر قلعه نویی پس از نتایج موفق خود در چند هفته اخیر این بار 
مقابل تیم انتهای جدولی شــهرخودرو قرار گرفتند و در حالی که با یک گل از 
حریف خود عقب بودند، توانســتند به بازی برگردند و با دو گل سعید صادقی و 
رضا شــکاری در دقایق 65 و 71 بازی را به نفع خود به پایان برسانند. تک گل 

شهرخودرو در این دیدار توسط ابوالفضل عکاشه در دقیقه 60 به ثمر رسید.
گل گهر با این پیروزی 19 امتیازی شد و صدرجدول را از سپاهان پس گرفت. 

شهرخودرو با این شکست همچنان دو امتیازی و در انتهای جدول باقی ماند.
مس رفسنجان ۳ – تراکتور ۲

این دیدار که به میزبانی  مسی ها برگزار شد با برتری 3 بر 2 شاگردان ربیعی 
به پایان رسید تا نارنجی پوشان چهارم پیروزی پیاپی خود را به دست آورند و با 
17 امتیاز تا رده پنجم صعود کنند. تراکتور با این شکست، 8 امتیازی باقی ماند 
و همچنان در رده دوازدهم قرار دارد. ســه گل مس در این دیدار توسط گادوین 
منشــا، مجید علیاری و فراز امامعلی در دقایق 32 ، 65 و 83 به ثمر رسید و در 
مقابــل ابوالفضل رزاق پور در دقیقه 63 و محمد قنبری در دقیقه 3+90 دو گل 

تراکتور را به ثمر رساندند.
آلومینیوم اراک یک – فجرسپاسی شیراز صفر

دو تیــم در ایــن دیدار موقعیت هایی را روی دروازه هم بــه وجود آوردند اما 
ناموفق بودند تا این که شاگردان خطیبی در دقیقه 81 توسط محمود قائد رحمتی 
به گل رسیدند. این دیدار در نهایت با برتری یک بر صفر اراکی ها به پایان رسید.
خطیبی و تیمش با این پیروزی پنجمین پیروزی فصل خود را تجربه کردند 
و 19 امتیازی شدند و به در رده سوم صعود کردند. در مقابل، شاگردان کلانتری 

9 امتیازی باقی ماندند.
نفت مسجدسلیمان یک – ذوب آهن یک

نفتی ها در این دیدار با گلزنی کرار جاسم از روی یک ضربه کاشته در دقیقه 
36 دروازه ذوب آهن را باز کردند اما شــاگردان مهدی تارتار با فشار روی دروازه 
نفت توانستند با گلزنی محمد خدابنده لو کار را به تساوی بکشانند و از شکست 
فرار کنند. پس از این دیدار نفتی ها 7 امتیازی و ذوب آهنی ها 11 امتیازی شدند 

در رده های چهاردهم و نهم باقی ماندند.

اخبار کوتاه

به گــزارش گروه ورزشــی مــردم ســالاری روز اول 
مســابقات فوتبال هفته نهم لیگ برتر با انجام سه دیدار 
در روز پنجشــنبه هفته گذشته برگزار شد دو تیم مدعی 
سپاهان اصفهان و استقلال تهران با شکست دادن حریفان 
خود موفق شــدند جایگاه خــود را در بالای جدول حفظ 
نمایند  استقلال در یک بازی هجومی با سه گل پیکان را 
شکست داد ، طلایی پوشان سپاهان اصفهان با از پیش رو 
برداشتن صنعت نفت آبادان به چهارمین پیروزی خانگی 
رســیدند  و اما تیم پرســپولیس در مقابل تیم هوادار در 
بازی خانگی متوقف شــد تا رتبه دوم جدول را از دســت 
بدهد  گل مارادونایی محمــد جواد محمدی مهاجم تیم 

هوادار مهمترین نکته این بازی بود .
اما در اینجا گفته هــای مربیان این تیم و برخی اخبار 

مربوط به این سه بازی را با هم مرور خواهیم کرد 
گل محمدی: ۳ امتیاز راحت را از دست دادیم،

عدم نتیجه گیری را نباید به گردن داور انداخت
سرمربی پرســپولیس گفت: باید بازی را می بردیم، اما 
متاســفانه 3 امتیاز راحت را از دست دادیم، قطعاً ناراحت 

هستیم.
یحیی گل محمدی پس از تســاوی 2 بر 2 تیم فوتبال 
پرسپولیس و هوادار در هفته نهم رقابت های لیگ برتر در 
نشســت خبری حضور پیدا کرد و اظهار داشت: باید بازی 
را می بردیم، اما متاسفانه 3 امتیاز راحت را از دست دادیم. 
قطعاً ناراحت هســتیم. موقعیت های خیلی خوبی داشتیم 
و از آن اســتفاده نکردیم. در این شــرایط تیم به فشار و 
اســترس وارد می شود. گل دوم را بازیکن حریف با دست 
زد، اما متاســفانه داوران ندیدند، امــا باید بتوانیم در این 

مسابقات از فرصت ها استفاده کنیم.
وی ادامــه داد: مگر چند فرصت می توانیم خلق کنیم. 
اگر گل نزنیم تیم وارد فشــار و اســترس می شود و تیم 
حریف از ضربات ایســتگاهی می تواند به گل برسد. امروز 
هم روی ضربات ایستگاهی گل خوردیم. گل دوم درست 
نبود و نمی تــوان زیاد در مورد این مــوارد صحبت کرد. 
بــازی که باید را انجام ندادیــم و تیم حریف با 10 - 11 
بازیکن دفاع می کرد و کار برای ما ســخت شــد. در کل 
موقعیت ســازی ما در این بازی خوب بــود. اگر گل اول 
را می زدیم می توانســتیم به گل های بیشتری برسیم، اما 
فرصــت طلب نبودیــم. باید اول بــازی گل می زدیم، اما 
اینگونه نشد. باید خود را آماده کنیم برای بازی های بعدی.
سرمربی تیم پرسپولیس درمورد عملکرد خط دفاعی و 
دروازه بان تیمش در این بازی عنوان کرد: دو گل خوردیم 
کــه گل های راحتی بود. قرار نبــود در این فرصت ها گل 
بخوریم. خیلی راحت گل خوردیم. به بازیکنان گفته بودم 
که حریف را نباید دســت کم بگیریم، چــون آنها دونده 
هســتند. اگر از فرصت های خود اســتفاده می کردیم این 

اتفاقات رخ نمی داد.
گل محمــدی درخصوص اشــتباهات داوری و احتمال 
دور شــدن پرسپولیس از قهرمانی، گفت: متاسفانه امسال 
داورها اشــتباهات تاثیرگذاری داشتند. امروز داور مسابقه 
خیلی خوب قضاوت کرد، اما در صحنه گل دوم کمک داور 
باید می دید یا خود داور زاویه بهتری می ایستاد. اشتباهات 
خیلی زیاد شــده اســت، اما نباید عدم نتیجه گیری را به 
گردن داور انداخــت، اما از طرفی هم نمی توان به راحتی 
از برخی صحنه ها گذشــت و حرفی نزد. امیدوارم تمرکز 
داوران بالا برود، چون VAR هم نداریم و کار برایشــان 
ســخت اســت. امیدوارم آنها با تمرکز بالاتر بتوانند بهتر 

سوت بزنند.
وی درمورد اینکه به نظر می رسد پرسپولیس از قهرمانی 
در لیگ اشباع شده و دنبال قهرمانی در جام حذفی است، 
تصریح کرد: قطعاً این تفکر درســت نیست. لیگ برای ما 
خیلی مهمتر از جام های دیگر اســت. مشکلات زیادی را 
پشت ســر گذاشتیم و 5 بار قهرمان شــدیم. جای اینکه 
تقویت شــویم مشــکلات زیادی را تجربه کردیم. قبل از 
بازی هم گفتم با توجه به اینکه بازیکنان زیادی از دســت 
دادیم، باید تمرین خود را بیشــتر کنیم. اتفاقاتی که نباید 
رخ می داد افتاده اســت و ما باید خودمان را بیشتر آماده 

کنیم تا قوی تر باشیم.
ســرمربی پرســپولیس درخصوص اینکه دو گل امروز 
تیمش را مدافعان به ثمر رســاندند و مهاجمان توپ های 
زیادی را از دســت دادند، اظهار داشت: امیدوارم در آینده 
شاهد این اتفاقات نباشــیم. جاگیری مهاجمان باید بهتر 
شود و ضمن اینکه باید بیشتر تمرین کنیم و تمرکز بالایی 
روی ارسال ها داشته باشــیم. هر هفته هم تمرین گلزنی 
برای مهاجمان داریم، اما بازهم ممکن اســت این اتفاقات 
رخ دهد و توپ هایی ارســال شــود و کسی از آن استفاده 
نکند. زمانی که هر تیمی در آزادی مقابل پرسپولیس قرار 
می گیــرد، ما بتوانیم ابتدای بــازی گل بزنیم کار برای ما 

راحت می شــود. در امر گلزنی باید تمرکز بیشتری داشته 
باشیم.

مجیدی: تیم برتر بودیم
به فکر بازی سپاهان هستیم

فرهــاد مجیدی می گویــد از هــر دو بازیکن خارجی 
تیمش کاملا راضی اســت و حتی ژســتد بهترین بازیکن 

استقلال بوده است.
اســتقلال موفق شد پس از 5 تســاوی پیاپی، به نوار 
ناکامی هایــش پایان دهد و با 3 گل از ســد پیکان عبور 
کند. فرهاد مجیدی ســرمربی استقلال در نشست خبری 
پس از بازی گفت: فکــر می کنم که در هر دو نیمه بازی 
تیم برتر میــدان بودیم. به بازیکنانم بخاطر فوتبال خوبی 
که ارائه کردند خســته نباشید می گویم. امیدوارم بتوانیم 

در بازی های آینده هم این پیروزی ها را ادامه دهیم.
مجیدی درباره درمــورد اینکه آیا کیفیت زمین اجازه 
داده اســت اســتقلال تاکتیک هایش را پیاده کند، پاسخ 
داد: بــه نظرم بازیکنانــم امروز خوب بــازی کردند ولی 
کیفیــت زمین هم خیلی مطلوب نبــود. فکر می کنم که 
بازیکنــان فوتبال خوبی ارائه کردنــد. در اکثر بازی هایی 
که مســاوی کردیم، با بدشانســی بود. در همان دیدارها 
هم که به تســاوی رســیدیم، تیم برتر میدان بودیم ولی 
متأســفانه از موقعیت هایمان استفاده نمی کردیم اما امروز 
از فرصت هایمان اســتفاده کردیم و توانســتیم تیم برتر 

میدان باشیم.
او درمورد اینکه آیا از هافبک های تیمش رضایت دارد، 
گفت: من از تمــام بازیکنانم نه تنهــا از هافبک ها راضی 

هستم. 
سرمربی استقلال درخصوص اینکه آنها پس از مدت ها 
از روی ارســال ها به گل رسیدند پاســخ داد: ما در هر 5 
بازی که مساوی کردیم، چندین موقعیت اینگونه به دست 
آوردیم که با بدشانســی توپ هایمان به گل تبدیل نشد. 
ولــی در کل یک بازی مالکانه خوب را انجام دادیم و تیم 
برتر میدان بودیم. وی درباره دیدار با سپاهان: من همین 
الان با بازیکنانم صحبت کردم و این بازی تمام شــد. لذا 
تمام تمرکزمان را برای بازی با ســپاهان می گذاریم. چرا 
که سپاهان تیم خیلی خوبی است و بازی بسیار سنگینی 
در پیش داریم. بازیکنان باید خودشــان را از لحاظ روحی 
و روانی آمــاده کنند و با تمرکز بــالا بتوانیم در دیدار با 
سپاهان هم به پیروزی برسیم. آنها یکی از تیم های خوب 
لیگ ما هســتند. امیدوارم روز سه شــنبه بازی خوبی را 
به نمایش بگذاریــم. مجیدی دربــاره برنامه های تیمش 
روی ضربات کاشــته و ایستگاهی گفت: از این بابت بسیار 
خوشــحالم که تیمم در 9 بازی فقط 2 گل دریافت کرده 
و آن هم روی 2 ضربه ایســتگاهی بوده است. ولی ما روی 
این مســئله خیلی کار کرده ایم. بخاطر این ســرزن های 
بسیار خوبی داریم. چند روز پیش نیز این تمرین را انجام 
دادیم. بچه ها امروز از ضربات ایســتگاهی به نحو احســن 

استفاده کردند و توانستیم به گل برسیم. 
او ادامــه داد: در کل می توانم بگویم اینکه تیم من در 
9 بــازی تنها 2 گل دریافت کــرده و آن هم روی ضربات 
ایســتگاهی و حداقل موقعیت را به تیم ها داده، از این فاز 

دفاعی بسیار راضی هســتم. ولی باید در فاز حمله تدابیر 
بهتری بیندیشیم و هجومی تر بازی کنیم.

سرمربی اســتقلال در مورد اینکه کدام تیم نسبت به 
ســایرین مدعی جدی قهرمانی باشد، پاسخ داد: در مورد 
اینکــه از الان صحبت کنیم که چه تیمی مدعی اســت 
و چه تیمی شــانس قهرمانی دارد، خیلی زود است. ولی 
تیم های های خــوب در این فصل زیاد اســت و فاصله ها 
بسیار نزدیک است و برای هر تیمی که قصد دارد قهرمان 
شود، فصل سختی اســت و دیدارهای سنگینی در پیش 
است. نمی توانم نام تیم خاصی را ببرم ولی اینکه بخواهم 

بگویم کدام تیم قهرمان می شود، خیلی زود است.
مجیــدی در پایان در مــورد انتقادهــا از دو بازیکن 
خارجــی این تیم و اینکه آیا از آنهــا رضایت دارد، گفت: 
به شدت راضی هســتم. یعنی این دو بازیکن فوق العاده 
هستند بخصوص رودی ژستد. با اینکه امروز هم گل نزد، 
ولــی به نظرم بهترین بازیکن تیم مــن بود. از آنها خیلی 

راضی هستم و بازیکنان بسیار باکیفیتی هستند.
نویدکیا: هر موقع مرا نخواهند با کمال 

میل می روم
سرمربی ســپاهان در کنفرانس خبری پس از دیدار با 

نفت آبادان شرکت کرد.
تیم ســپاهان بعد از شکســت مقابل گل گهر، نمایش 
خوبی مقابل صنعت نفت در هفته نهم داشــت و با وجود 
حملات و موقعیت های گل بســیار با تک گل سلمانی این 
تیم را شکســت داد تــا به صدر برگــردد. محرم نویدکیا 
در نشســت خبری پس از این دیدار صحبت های جالبی 
انجام داده و اعلام کرد هر لحظه که احســاس کنند نمی 
تواند در سپاهان مفید باشــد، با کمال میل خواهد رفت. 

صحبت های او را در ادامه می خوانید:
دو نیمه متفاوت داشتیم. در نیمه اول فوق العاده خوب 
بودیم و تمام کارهایی که می خواستیم را کم نقص انجام 
دادیم. در نیمه دوم باید از موقعیت هایمان بهتر اســتفاده 
مــی کردیم. نفــت در نیمه دوم جســورتر عمل کرد و با 
تعویض های خود به دنبال پرس از جلو و استفاده از فضای 
پشت مدافعان ما بود. سعی کردیم از این موقعیت استفاده 
کرده و از توپ های برگشــتی و ضدحملات به گل برسیم. 
موقعیت های خوبی هم داشــتیم که دو تا به تیر خورد و 

چند تا هم واقعا باورنکردنی بود که به بیرون رفت.
بــازی خوبی برای ما بود ولی باید این واقعیت را قبول 
کنیم که از اگر نتوانیم به خوبی از موقعیت هایمان استفاده 
کنیم در دقایق پایانی شاید استرس بگیریم. یک مقدار هم 
طبیعی اســت که بخاطر فشار بیش از حد روی بازیکنان 
که باید حتما ســپاهان قهرمان شود و من با این موضوع 
مخالف هســتم. به هواداران و مسئولان می گویم که ایده 
اول ما در ســپاهان به ثبات رسیدن است. من مشکلی از 
بابت فشارها ندارم و سال های سال این جا بازی کردم. ما 
یک ســال قهرمان شدیم، یک سال دهم شدیم، یک سال 
پنجم شدیم، یک سال چهاردهم شدیم، بعد دوم شدیم و 
آمدیم به ثبات برسیم که پنجم شدیم. ما تا وقتی به ثبات 
نرســیم نمی توانیم قهرمان شــویم. در قراردادم هم ذکر 
شــده که در صورتی تمدید شود که سهمیه بگیریم. الان 

هم باید این افکار را عوض کنیم و همیشه در آسیا باشیم. 
این اولین و اصلی ترین موضوع سپاهان از دید من است.

نباید روی بازیکنان من به اندازه ای فشار باشد که بعد 
از دو گل خــوردن از گل گهر فکــر کنند همه چیز تمام 
شده اســت. هر چقدر هم من با آنها صحبت کنم، آنها به 
خاطر فشــار بی محابا حمله و کارهای دفاعی را فراموش 
می کنند. ایــن دیدگاه خیلی خوب اســت که بازیکنانم 
شجاع شده اند و دلشان می خواهد همه بازی ها را ببرند. 
در سیستم من باخت وجود دارد ولی مساوی 0-0 حالم را 
بهم می زند. 4 گل از گل گهر خوردن مرا اذیت نمی کند 
و اگر هم کســی را اذیت می کند، یک نفر دیگر را بیاورند 

که کار من را انجام بدهند.
ما باید ســال ها به ثبات برســیم و هر ســال در لیگ 
قهرمانان آســیا شــرکت کرده و شخصیت ســپاهان را 
برگردانیم. دلم نمی خواهد که زیر توپ بکشــیم. ممکن 
است که بازی هایی را هم ببازیم. این دیدگاههای معمولی 
را بایــد از فوتبال حذف کنیم. اگر روزی چه باشــگاه چه 
کارخانه و چه هوادار فکر کردند که کسی بهتر از من تیم 

را اداره می کند با کمال میل می روم.
حسینی: بدترین بازی پیکان در لیگ بود؛ 

زورمان به استقلال نرسید
ســرمربی تیم فوتبال پیکان گفت: در بازی با استقلال 
یکــی از ضعیف ترین نمایش های خود از ابتدای لیگ را به 

اجرا گذاشته و استقلال مستحق برد بود.
»مجتبی حسینی« در نشست مطبوعاتی بازی پیکان و 
استقلال که با شکست سه بر صفر تیمش به پایان رسید، 
اظهار داشت: وقتی تیمی شکست می خورد یعنی نتوانسته 
نمایش خوبی را به اجرا گذاشته و ضعیف کار کرده است.

وی افرود: بازیکنان ما انرژی لازم را نداشــتند. زورمان 
به استقلال نرسید و یک باخت سنگین را متحمل شدیم.

حســینی اضافه کرد: از شکست مقابل استقلال درس 
گرفته و خودمان را برای بازی های بعد آماده می کنیم تا 

نتایج بهتری بگیریم.
وی افــزود: هر بازی شــرایط خاص خــودش را دارد، 
بازیکنــان ما جوان و پــر انرژی هســتند و می توانند در 

هفته های آینده نتایج بهتری را کسب کنند.
سرمربی پیکان گفت: بازی با استقلال با تمام اتفاقات 
تلخش به پایان رسید و از این پس باید خود را برای ادامه 

لیگ برتر آماده کنیم.
عنایتی: کار بزرگی مقابل پرسپولیس

انجام دادیم
ســرمربی تیــم فوتبــال هــوادار گفــت: وقتــی در 
ورزشــگاه آزادی تادقیقه 92 از حریفی مانند پرســپولیس 

پیش هستید، یعنی کار بزرگی انجام داده اید.
رضا عنایتی در نشســت خبری پــس از دیدار تیمش 
برابر پرســپولیس که با تساوی 2 بر 2 پایان یافت، اظهار 
داشــت: درنیمه نخست عملکرد خوبی داشتیم و حتی به 
برتری هم رســیدیم اما نتوانســتیم آن را حفظ کنیم. در 
مجموع می توانم بگویم با بضاعتی که تیم من داشت خوب 
بازی  کرد. وی افزود: پیش بینی می کردیم بازی سنگینی 
برابر پرســپولیس پیش روی ما باشــد. در شرایطی بازی 
را آغاز کردیم که 10 دقیقه اول بازی را از دســت دادیم 
این موضوع هم به این خاطر بود که جو ورزشــگاه آزادی 
یکســری از بازیکنان ما را گرفته بــود اما به مرور به فرم 

خودمان بازگشتیم و بر بازی مسلط شدیم.
ســرمربی تیم فوتبال هوادار اظهار داشــت: آنچه که 
باید در زمین اتفاق می افتــاد رخ داد. وقتی تا دقیقه 92 
از پرســپولیس در ورزشــگاه آزادی جلو باشید یعنی کار 
بزرگی انجام دادید. به بازیکنان هر دو تیم خسته نباشید 
می گویم. البته خســته نباشــید ویژه را هــم به بازیکنان 

خودم می گویم که عملکرد خوبی ارائه دادند.
وی گفــت: اگر بتوانیــم به خودمان بــاور پیدا کنیم، 
می توانیم امتیازات بیشتری داشته باشیم. همانطور که در 
بازی های گذشته این اتفاق رخ داد البته نمی خواهم بحث 

داوری ها در بازی های قبلی را مطرح کنم.
عنایتی در مورد اینکه گل دوم تیمش با دست زده شد، 
تاکید کرد: باید آن را بررسی کنیم فاصله من و شما از آن 
صحنه دور بود. اصلًا ندیدم کــه توپ چگونه وارد دروازه 
شــد. اما فکر می کنم حامد لک توپ را دفاع کرد که توپ 
بــه بازیکنان ما برخورد کرد و وارد دروازه شــد البته من 

هنوز صحنه را دقیق ندیده ام.
وی تاکیــد کرد: ضمــن اینکه دو صحنــه را هم باید 
بررســی کنیم. یک صحنه گل بود و صحنه گل دومی هم 
کــه گل خوردیم به هیچ عنوان کرنر نبود. البته با احترام 
به داور باید صحنه را دوباره ببینیم این چیزی است که در 

ذهن ما است ولی ما هم شاید اشتباه کرده باشیم.

سخنگوی فدراســیون فوتبال گفت: فدراسیون فوتبال 
آمادگی کامل برای پذیرایی از تماشــاگران در کل کشور 
را دارد. ایــن موضوع به هیات های فوتبال، ســازمان لیگ 
و دیگر نهادها اعلام شــده اما فدراسیون به تنهایی مرجع 

تصمیم گیری نیست. 
به گــزارش ایرنا، »حســین شــریفی« روز جمعه در 
گفت وگویــی در خصوص زمــان حضور تماشــاگران در 
اســتادیوم اظهار داشت: فدراســیون فوتبال هفته جاری 
جلســه ای را برگزار کرد و چگونگی حضور تماشــاگران را 
مورد بررســی قرار داد. فدراســیون فوتبال آمادگی کامل 
بــرای پذیرایی از تماشــاگران در کل کشــور را دارد. این 
موضوع به هیات های فوتبال، ســازمان لیگ و دیگر نهادها 
اعلام شده اما فدراســیون به تنهایی مرجع تصمیم گیری 

نیست. 
وی ادامه داد: منتظر تصمیم ســتاد ملی مقابله با کرونا 
هســتیم تا تصمیــم نهایی خود را بگیــرد. یکی دو نفر از 
اعضای ستاد ملی مقابله با کرونا موضوع حضور تماشاگران 
در ورزشگاه را مطرح کردند اما باید به صورت کتبی اعلام 
شــود تا نهادهای مربوطه مجوز حضور تماشاگران را صادر 

کنند. 
ســخنگوی فدراســیون فوتبال در خصوص مشکلات 
تصویب ماده یک اساســنامه در مجلس شــورای اسلامی 
تصریح کرد: چندین نماینده مجلس آمادگی خود را برای 
تصویب اساســنامه اعلام کرده اند و فضای مجلس در این 
مورد مثبت اســت. یازدهم اسفند سال 1400 فرصت یک 
ساله فدراســیون برای تأیید اساسنامه به پایان می رسد و 

تاکنــون هیج تمدیدی هم اتفاق نیفتاده اســت. در دولت 
قبــل، وزارت ورزش و جوانان و فدراســیون به درســتی 
تعهداتی دادند که اساســنامه به تصویب دولت، مجمع و 
پارلمان برسد. مجمع و دولت پذیرفته اند و در حال حاضر 

اساسنامه در مجلس شورای اسلامی است.

وی ادامه داد: فدراسیون یکی از اعضای فیفاست و نهاد 
بالادستی آن می تواند در صورت عدم تصویب، فدراسیون 
را تعلیق، اخراج و عادی ســازی کند. یک بار با این مشکل 
روبه رو شــدیم و دیدیم با تشــکیل کمیتــه انتقالی چه 
اتفاق هایی افتاد و چه ضررهایی به فدراســیون ضده شد. 
وقتی صحبت از دیپلماســی فعال در فدراســیون فوتبال 
می کنیم، چرا باید اجازه دهیم فدراســیون به خاطر تأمین 
منفعت کاسبان تعلیق یا کمیته عادی سازی زیرفشار برود؟ 
نمی دانیم فیفا چه تصمیمی درباره عدم تصویب اساسنامه 
خواهد گرفت اما وقتی می توانیم خودمان تصمیم بگیریم و 

رفع مشکل کنیم، چرا نباید آن کار را انجام دهیم؟
شــریفی به حضور جانی اینفانتینو رئیس فدراســیون 
جهانی فوتبال در ایران اشــار کرد و گفت: شــهاب الدین 
عزیزی خادم رئیس فدراســیون فوتبال در ســه چهار ماه 
گذشــته جلساتی را با اینفانتینو برگزار کرده و رئیس فیفا 
قول داده برای بازی با عراق یا امارات به ایران ســفر کند. 
احتمال مــی رود هفتم بهمن ماه جشــن صعود تیم ملی 
فوتبال به جام جهانــی را بگیریم که اگر این اتفاق بیفتد، 
نه تنها سریع ترین صعود تاریخی در ایران، بلکه در آسیا را 
شاهد خواهیم بود. امیدوارم جشن صعود تیم ملی به جام 

جهانــی را با حضور تماشــاگران و اینفانتینو برگزار کنیم. 
طبق یادداشت اینفانتینو، او دعوت ایران را پذیرفته است. 
وی درباره مطالبات فیفا از ایران اظهار داشت: ما از فیفا 
درخواســت هایی داریم و هر دو طرف سعی می کنند آن ها 

را اجرا کنند. 
در تفاهم نامــه بین ایران و قطر کــه یکی از مهمترین 
تفاهم نامه فوتبالی کشــور اســت، رئیس دفتر اینفانتینو 

حضور داشت. 
این مسئله میل دو طرف برای پیشبرد اهداف را نشان 
می دهــد. اگر بخواهیم واقع بینانه نــگاه کنیم، در اینجا نه 
نام عزیزی خادم مطرح اســت و نــه فرد دیگری، بلکه نام 
ایران مهم اســت. در ادوار گذشــته بــرای صعود به جام 
جهانی حدود 10، 12 میلیارد دلار هزینه می شــد که باید 

روی همان اعداد مبلغی تهیه می کردند تا به ســرمربیان 
تیم های ملی داده شــود. امروز هم ســریع ترین صعود و 
هم کم هزینه ترین تیــم ملی برای صعود به جام جهانی را 
در داریم. از صعود تیــم ملی به جام جهانی 400 میلیارد 
تومان برای زیرساخت های کشور، استان ها و رده های پایه 

اختصاص پیدا می کند.
سخنگوی فدراسیون فوتبال که با برنامه ورزش و مردم 
صحبت می کــرد در مورد واگــذاری تبلیغات محیطی به 
باشگاه ها عنوان کرد: سال های زیادی بود که این گره کور 
باز نشــده بود، اما با تعامل فدراســیون و سازمان لیگ با 
باشگاه ها این حرکت به ثمر رسید. البته باشگاه هایی که در 
گرفتن حق تبلیغات محیطی مشکل دارند، می توانند آن را 

به سازمان لیگ واگذار کنند.

گل مارادونایی محمد جواد محمدی پرسپولیس را متوقف کرد

استقلال موتور پیکان را پیاده کرد 
و  طلایی پوشان سپاهان چهارمین پیروزی خانگی را کسب کردند

سخنگوی فدراسیون فوتبال:

 برای حضور تماشاگران آمادگی کامل داریم


